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Miljö- och hälsoskyddsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2017-04-04, § 19 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 4 april 2017 kl. 17.00 – 17.50 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 
   

 Justerat Måndagen den 10 april 2017 

  

 

Katarina Luhr Jonas Naddebo 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Katarina Luhr (MP) ordföranden  

Jonas Naddebo (C) vice ordföranden  

Måns Lönnroth (S) 

Mervi Mäkinen Andersson (S) 

Jonas Svanfeldt (S) 

Hampus Rubaszkin (MP) 

Rikard Warlenius (V) 

Lars Jilmstad (M) §§ 1-20, 22-26 

Torbjörn Erbe (M) 

Helena Ljungberg (M) 

 

 
Tjänstgörande ersättare: 

Ellinor Rindevall (S) §§ 1-11, 13-16, 18-26 för Maria Östberg Svanelind (S) 

Fredrik Pettersson (S) §§ 12, 17   för Maria Östberg Svanelind (S) 

John Myhrman (M)  för Christoffer Järkeborn (M) 

Alicja Lindell (M) § 21  för Lars Jilmstad (M) 

Sabine Pettersson (L)  för Joar Forssell (L) 

 

 
Ersättare: 

Fredrik Pettersson (S) §§ 1-11, 13-16, 18-26 

Jakob Sahlin (S) 

Linnéa Joandi (MP) 

Hanna Begler (MP) § 26 

Mia Lundquist (V) 

Alicja Lindell (M) §§ 1-20, 22-26 

Märta Martin Åkesson (C) 

Ulrika Hoff (KD) 

 

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Gunnar Söderholm, Britta Björkholm, Paul Fenton, 

Monika Gerdhem, Gustaf Landahl, Malin Lindstaf, Lena Mittal, Charlotta 

Porsö, Eva Sunnerstedt, Emily Tjäder, Malin Täppefur och 

personalföreträdaren Luis Lopez samt borgarrådssekreteraren Albin 

Arleskär. 
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 § 19 
Tillsynsrapport 2016 för stadens skyddade områden 
enligt 7 kap. miljöbalken  
Dnr 2017-3703 
 
Beslut 
Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens 

förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att godkänna 

miljöförvaltningens rapport. 

 

2 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att överlämna 

rapporten för kännedom till länsstyrelsen, 

exploateringsnämnden, trafiknämnden, 

stadsbyggnadsnämnden och stadsmuseet samt till 

stadsdelsnämnderna i Skarpnäck, Skärholmen, Södermalm, 

Bromma, Hässelby-Vällingby, Spånga-Tensta, Rinkeby-

Kista, Enskede-Årsta-Vantör och Älvsjö. 

 
Handlingar i ärendet 
Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande från den 21 mars 2017. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Katarina Luhr (MP) finner att nämnden beslutar enligt 

förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Jonas Naddebo (C), 

Lars Jilmstad m.fl. (M) och Sabine Pettersson (L) enligt följande: 

 

Miljöförvaltningen har under 2016 gjort ett flertal 

tillsynsbesök i stadens samtliga kultur- och naturreservat. Vi 

instämmer i miljöförvaltningens synpunkter att det finns en 

stor potential i att ytterligare utveckla frilufts- och 

rekreationsvärdena i stadens reservat. Vidare anser vi i likhet 

med vad miljöförvaltningen påpekar att det är önskvärt att 

resurser tillskjuts stadsdelarnas årliga budgetar för att kunna 

genomföra en kontinuerlig skötsel av stadens reservat.  

 

För en stad som växer i Stockholms takt är det av stor vikt att 

invånarna har tillgång till ett brett och välskött utbud av 

grönområden. Stadens parker och grönområden är i första 
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hand till för stockholmarna ur ett rekreationssyfte. Därför 

instämmer vi i förvaltningens synpunkter om att ett basutbud 

för stadens natur- och kulturreservat bör inrättas för att 

säkerställa en hög kvalitet på upplevelsen vid besök till något 

av stadens reservat. Likvärdiga entréer, ett pedagogiskt utbud 

och allmänna toaletter är exempel på vad som skulle kunna 

tänkas ingå i ett sådant basutbud. 

 

Vidare vill vi i sammanhanget poängtera att stadens natur- 

och kulturreservat med större strikthet bör omfattas av en mer 

definitiv gränsdragning. Med det menar vi att reservaten skall 

vara skyddade, välskötta och fylla sitt rekreationssyfte för 

stockholmarna, men utanför reservaten kan – och i många fall 

bör, det planeras för bostäder, förskolor, skolor och andra 

viktiga komponenter som behövs i en snabbt växande stad. 

Att inte kunna bygga i nära anslutning till ett reservat, eller 

för att bostäder måhända kan tänkas synas från ett reservat, 

kan aldrig vara legitima argument. Det ska vara lika svårt att 

stoppa bostadsbyggande dikt an ett reservat som det ska vara 

att bygga bostäder i ett reservat.  

 

Slutligen kan vi konstatera att arbetet med att inrätta stadens 

nya reservat inte i nämnvärd hastighet rör på sig. Att den 

rödgrönrosa majoriteten inte kommer framåt i planering och 

utförande kan vi bara tolka som ett bristande intresse för 

frågan.  

 
Ersättaryttrande 

Ulrika Hoff (KD) instämmer i särskilt uttalande från vice 

ordföranden Jonas Naddebo (C), Lars Jilmstad m.fl. (M) och Sabine 

Pettersson (L). 

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Lena Mittal 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________  

 


